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Zbigniew Boniek udzielił wywiadu dla Tele Radio Stereo w trakcie

transmisji programu La Singora in Giallorosso. Były gracz Giallorossich i

prezydent polskiej federacji piłkarskiej odpowiadał na pytania związane z

Mundialem, a także plotkami transferowymi.

Co myślisz o negocjacjach transferowych w trakcie Mundialu?

- W teorii każdy gracz może zmienić drużynę w trakcie sesji transferowej.

Negocjacje prowadzi się zawsze, my rozmawialiśmy z naszymi graczami, którzy są

do tego przyzwyczajeni i są gotowi przecierpieć pewne plotki.

Kogo widzisz w roli faworyta do wygrania Mundialu?

- Brazylia będzie miała pragnienie rewanżu. Na ostatnim Mundialu u siebie doznała

porażki 10 do 1 między półfinałem i meczem o trzecie miejsce. Niemcy i Hiszpanie

są na pewno wśród najlepszych, choć w tym roku nie widzę reprezentacji, które są

dużo mocniejsze od innych. Argentyna jest dla mnie wśród faworytów, trzeba

zobaczyć czy będzie posiadać równowagę zespołową. Jednak zaczyna się od 32

drużyn i wygrywa tylko jedna. Jest też Chorwacja, która jest bardzo mocna, posiada

niesamowitych graczy.

Kupiłbyś Berardiego do Romy?

- Jest graczem, który bardzo mi się podoba, ale mówią mi, że chce robić wszystko

sam. Jest bardzo interesującym młodych graczem, ale musi trochę dojrzeć. W takim

zespole jak Roma może zaliczyć duży skok jakościowy.

Chiesa czy Kluivert?

- Chiesa, gdyż mając Dzeko i Schicka z Berardim, Chiesa, Underem i Perottim,

miałbyś na skrzydłach niesamowitą konkurencyjność. Chiesa jest młodym talentem.

Kluivert gra w szkolnej lidze, gdzie nie ma tego całego napięcia psychologicznego,

przyszedłby do Włoch, ale siedziałby przez rok lub dwa lata na ławce, porównałbym

go do transferu Destro. Kliuvert wydaje mi się młodym chłopakiem, który strzela

gole, ale nie wiem jak go ocenić, wielu mówi mi o nim dobrze.

Jaki jest problem Anglii na Mundialu?

- Głównym problemem jest liga. W Premier League gra się cały czas, przez całą

zimę i gracze są wyczerpani na koniec sezonu. Zespołem, który bardzo mnie

zaskoczył jest Francja, mają niesamowity potencjał ofensywny, przedwczoraj grali z

nimi Włosi.

Byłbyś szczęśliwy gdyby Polska doszła do...

- Cieszę się bez względu na to z awansu na Mundial. Celem jest wyjście z grupy,
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potem każdy mecz gra się na życie i śmieć.
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